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Δευτέρα, 20 Μαΐου 2024 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
ΠΡΟΣ: Την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κ. Σοφία Ζαχαράκη  
 
Θέμα:  «Ακόμα ανεπίλυτο το πρόβλημα ανισότητας που προέκυψε από την  
αύξηση που προβλέπεται στο άρθρο 95 του ν.5043/2023» 
 
 
Κυρία Υπουργέ,  
 
Σε συνέχεια της ερώτησής μας με αριθ. πρωτ. 1782/15-11-2023 και την απάντησή σας με 
αριθ. πρωτ. 1852/10-01-2024, επανερχόμαστε με το θέμα της ανισότητας που προέκυψε 
από την αύξηση που προβλέπεται στο άρθρο 95 του ν.5043/2023.  
Από την 1η Μαΐου 2023, με το άρθρο 95 του ν.5043/2023, δόθηκε μετά από χρόνια, 
αύξηση της τάξεως του 8% στο παραπληγικό επίδομα των δικαιούχων των περιπτώσεων 
που αναφέρονται στην διάταξη.  
Όπως έχετε ενημερωθεί μέσω της προηγούμενης παρέμβασής μας, πολλές οικογένειες που 
έχουν ως προστατευόμενα μέλη άτομα που πάσχουν από παραπληγία διαγνωσμένη από 
Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας δεν καλύπτονται από την εν λόγω διάταξη εξαιτίας της 
διατύπωσης και της ειδικής περιπτωσιολογίας που αυτή περιλαμβάνει. Σύμφωνα με την 
απάντηση σας, οι αρμόδιες υπηρεσίες του Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας 
εξετάζουν τις δυνατότητες ώστε να δοθεί όσο το δυνατόν ταχύτερα επίλυση στο υπάρχον 
πρόβλημα. Η απάντηση αυτή δόθηκε στις 20 Ιανουαρίου, και ακόμα, πάνω από τέσσερις 
μήνες μετά, ουδεμία ενημέρωση εκ μέρους του Υπουργείου δεν υπάρχει σχετικά με την 
διασφάλιση της ισονομίας μεταξύ των δικαιούχων του επιδόματος.  
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Επειδή το Κράτος οφείλει να μεριμνά για τις οικογένειες με προστατευόμενα μέλη που 
πάσχουν από μορφές παραπληγίας, 
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Επειδή η πλειονότητα των οικογενειών αυτών αντιμετωπίζει δυσβάστακτα οικονομικά 
βάρη και αξεπέραστα κοινωνικά εμπόδια,  
 
Ερωτάσθε  
 

1. Ποιες είναι οι εξελίξεις τους τελευταίους τέσσερις μήνες σχετικά με την παροχή της 
αύξησης τους επιδόματος στις οικογένειες που, αδίκως, εξαιρούνται από το άρθρο 
95 του ν.5043/2023; 

 
2. Πότε προβλέπεται να υπάρξει μια ξεκάθαρη απάντηση στις οικογένειες αυτές 

σχετικά με την ένταξή τους στην εν λόγω διάταξη; 
 

3. Με ποιο τρόπο προβλέπεται να γίνει η νομική κατοχύρωση του δικαιώματος των 
οικογενειών αυτών στην αύξηση του παραπληγικού επιδόματος; 
 

 
Η ερωτώσα βουλευτής, 

 
Αικατερίνη Καζάνη 

 




